

CELEBRACIÓ DE NADAL

Estimades famílies:

Els convidem a participar de la celebració de Nadal que tindrà lloc en l'església de San Joan Baptista el **dijous 19 de desembre a les 16:00 h**. Els alumnes hauran de vindre al col·legi en horari habitual vestits de pastors. Es recomana vagen ben abrigats i que els complements que duguen tinguen el nom i estiguen ben fixos per tal que no caiguen. Han de dur també un sarrò, en el que duren una figura, de plàstic i xicoteta, del Jesuset del vostre Betlem, per tal de beneïrla i que presida els vostres llars estes festes. Durant la celebració els alumnes cantaran nadales. En acabar podran arrebregar els vostres fills, en la mateixa església

Preguem ordre durant l'acte i hem de ser conscients que estem al temple, actuant amb màxim respecte. El centre realitzarà les fotografies i vídeos pertinents, que després es compartiran per web i xarxes socials, conforme a les autoritzacions de protecció de dades.

Vos recordem que el dia 20, també hauran de vindre vestits de pastors per a l'ambientació general del col·legi que tindrem el divendres.

Per a confirmar l'assistència a l'activitat poden fer-ho a través de la plataforma Educamos (Autoritzacions) o entregant el resguard fins al **17 de desembre**.

Agraïts per la vostra participació.

L'equip d'infantil

✂-----

Jo, _____ amb DNI _____, pare/mare/tutor de l'alumne/a _____ del curs _____, estic assabentat de l'activitat de Nadal a la parròquia i confirma la seua assistència.

Firma del pare/mare/tutor

CELEBRACIÓN DE NAVIDAD

Estimadas familias:

Les invitamos a participar de la celebración de Navidad, que tendrá lugar en la iglesia de San Juan Bautista el **jueves 19 de diciembre a las 16:00 h**. Los alumnos deberán venir al colegio en horario habitual, vestidos de pastores. Se recomienda vayan bien abrigados y que los complementos que lleven tengan el nombre y estén bien fijos para evitar su caída. Tienen que traer también un zurrón, en el que llevarán una figura pequeña, de plástico, del Niño Jesús de vuestro Belén, para bendecirla y que presida vuestros hogares durante estas fiestas. Durante la celebración los alumnos cantarán villancicos. Al acabar podrán recoger a sus hijos, en la misma iglesia

Rogamos orden durante la celebración y seamos conscientes que estamos en el templo, actuando con máximo respeto. El centro realizará las fotografías y videos pertinentes, que después se compartirán por web y redes sociales, conforme a las autorizaciones de protección de datos.

Os recordamos que el día 20, también tendrán que venir vestidos de pastores para la ambientación general del colegio que tendremos el viernes.

Para confirmar la asistencia a la actividad pueden hacerlo a través de la plataforma Educamos (Autorizaciones) o entregando el resguardo hasta el **17 de diciembre**.

Agradecidos por vuestra participación.

El equipo de Infantil

✂-----

Yo, _____ con DNI _____, padre/madre/tutor del alumno/a _____ del curso _____, estoy enterado de la actividad de Navidad en la parroquia y confirma su asistencia.

Firma del padre/madre/tutor